
Lene Wind 
 

 
 Jeg trådte for første gang ind ad døren til 
Hørning Hallen for snart 14 år siden, da min 
ældste søn startede til mini-mix.  
Jeg blev straks grebet og omfavnet af HH- ånden 
og siden er der blevet tilbragt utallige timer med 
fantastisk håndbold, dejlige venner og 
uforglemmelige minder i en fantastisk klub.  
For godt og vel 3 år siden blev jeg medlem af 
Hørning Håndbolds bestyrelse. Min primære 
opgave i bestyrelsen er at være bindeled mellem 
vores klub og forældregruppen via et godt og 
konstruktivt samarbejde med hvert enkelte holds 
forældrerepræsentanter.  
Jeg har uden tvivl lært rigtig meget på virkelig 
mange parametre af at være en del af en 
fremsynet, inspirerende og omfavnende 
bestyrelse.  
 

Jeg ser frem til endnu flere gode år både på lægterne og i Hørning Håndbolds bestyrelse.   
 
 


